
Nov asfalt v KS Ježica
Denar bodo prispevali tudi krajani, obrtniki
in delovne organizacije / 6. septembra '
veselica pri Šternu

V KS Ježica so se odločili,
da bodo dvignili standard svo-
jih krajanov, ki sedaj še vedno
zaostaja za standardom dru-
gih Ljubljančanov. Imajo do-
trajan vodovod, neurejeno ka-
nalizacijo, neasfaltirane. praš-
ne ceste in še kup drugih te-
žav. Vsemu temu bodo v tem
srednjeročnem obdobju nare-
dili konec!

»TakSno stanje je posledica
generalnega urbanističnega
plana, ki je predvideval, da bo

po našem območju speljana
obvoznica. Zato se ta predel v
preteklosti tudi ni razvijal ena-
ko kot druge, sosednje krajev-
ne skupnosti. Šele ko je bilo
dokončno sklenjeno, da bo
obvoznica potekala drugje,
smo začeli pospešeno nado-
meščati zamujeno in v zadnjih
petih letih smo kar veliko na-
/edili,- pravi Janez Gubanc,
tajnik KS Ježica.

Rekonstruirali so Tesovni-
kovo cesto in Kratko pot. letos

bodo na njiju uredili še javno
razsvetljavo, asfaltirana je bila
povezava Saveljske ceste z Je-
žico in protiprašno zaščiten
Kališnikov trg.

V tem srednjeročnem ob-
dobju nameravajo rekonstru-
irati Malovaško, Dečmanovo
in Kušarjevo ter ulico Bratov
Jakopič, medtem ko bo po-
daljšek Tesovnikove protipraš-
no zaščiten. Istočasno bodo
na vseh teh cestah uredili vo-
dovod, kanalizacijo in napelja-
li telefonske kable.

Za vse to je zadolžen grad-
beni odbor, ki ga vodi Bojan
Hovnik. Po predračunih z za-
četka leta bo investicija vred-
na 120 milijonov dinarjev. Del
sredstev bodo zagotovih pre-
ko samoupravne komunalne
skupnosti, del pa s prispev-
kom krajanov.

Dogovorili so se z obrtniki,
da bodo prispevali od 10.000
do 100.000 dinarjev po obrato-
valnici, prav ta^o bodo morali
dati obvezni prlspevek krajani
ki žive ob ulicah, ki jih bodo
obnovili, pri čemer bo razlika
med novonaseljenimi in staro-
selci, organizirali pa bodo tudi
veselico s srečolovom, ki bo 6.
septembra pri Šternu in za ka-
tero so že zbrali precej dobit-
kov. Računajo tudi na pomoč

^združenega dela s širšega ob-
'močja.

Z gradbenlmi deli bodo pri-
čeli še to jesen, končana pa
naj bi bila prihodnje leto. V KS
ugotavljajo, da se je razpolo-
ženje med krajani v zadnjih le-
tih, potem ko so začeli obnav-
Ijati ceste, precej izboljšalo,
zato menijo, da z zbiralnimi
akcijami ob novih rekonstruk-
cijah ne bo večjih zapletov.
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